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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:   20 

Datum zasedání:  26. 6. 2013 

Přítomni:  Bernatík, Botlík, Činčala, Koštuříková, Řihák, Verner, Vodová 

Omluveni: Franěk, Suchánek 

Hosté:   Gongol, Tuleja 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Řád ubytovacích a stravovacích služeb OPF 

3. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

Předseda senátu přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. Přítomní členové 
senátu s navrženým programem vyslovili souhlas.  

 
2. Řád ubytovacích a stravovacích služeb OPF 
 
Dokument představil děkan fakulty, jelikož paní tajemnice v těchto dnech čerpá dovolenou. 
Změny v dokumentu jsou vyznačeny žlutě. V textu je zmiňována kolej Kosmos, jelikož 
doposud není v dané věci rozhodnuto. S RPG probíhá intenzivní jednání. Dne 27. 6. 2013 
se uskuteční schůzka děkana s p. Mayerem (RPG). Děkan dále uvedl, že RPG byl zaslán nový 
návrh smlouvy, jelikož k  30. 6. 2013 končí platnost stávající smlouvy. Vedení fakulty 
předpokládá, že se bude jednat o poslední rok pronájmu této budovy, jelikož RPG má zájem 
o její prodej (cca 36 mil. Kč). Zájemcem je město Karviná, popř. firma LUKRAY. Ubytování 
studentů by bylo poté zajišťováno pouze na kolejích Na Vyhlídce (pro přidělování kolejí by 
byla nastavena přísnější kritéria). V případě, že by fakulta zajišťovala ubytování studentů 
pouze na koleji Na Vyhlídce, byla by také zřízena Ubytovací komise.  
 
Na základě výše uvedeného navrhuje Ing. Botlík stáhnout materiál z dnešního jednání 
a vyčkat na výsledek jednání s RPG. Děkan s tímto návrhem souhlasil. Zároveň upozornil na 
jeho projednání v AS SU a jeho účinnost, která by měla nastat od 1. 10. 2013.  
 
 
Předseda senátu dále shrnul změny, které předkládaný Řád ubytovacích a stravovacích služeb 
OPF obsahuje. Senátoři upozornili na některé formální nedostatky a uvedli, že některé změny 
nejsou vyznačeny žlutě. Senátoři požadují, aby tajemnice na příští jednání předložila již 
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oficiální dokument se všemi zapracovanými změnami a k tomu komentář, kde budou dané 
změny blíže specifikovány.  Děkan uvedl, že požádá tajemnici o úpravu dokumentu. Podklady 
budou předsedovi senátu zaslány tajemnicí fakulty do 8. 7. 2013. Děkan sdělil, že případné 
jednání legislativní komise s tajemnicí fakulty je možné během prázdninových měsíců. 
 
Děkan se dále omluvil za pozdní dodání materiálů tajemnicí fakulty pro jednání AS SU OPF, 
které se uskutečnilo v rámci korespondenčního hlasování. Děkan uvedl, že všechny  materiály 
budou senátorům předkládány již s  dostatečným časovým předstihem. Předseda senátu 
poděkoval za spolupráci a vstřícnost. 

 
Řád ubytovacích a stravovacích služeb OPF byl stažen z jednání AS SU OPF. Dokument 
bude projednán v rámci korespondenčního jednání AS SU OPF (poslední srpnový týden). 
 
 
 
3. Různé 
 
Proděkan Gongol zmínil prospěchové stipendium, které může být, na základě Stipendijního 
řádu SU, přiznáno studentům na základě zásad přijatých AS SU OPF. Dříve byly tyto zásady 
senátem schvalovány pro každý akademický rok. Proděkan navrhuje tyto zásady nově ošetřit. 
Proděkan Gongol předložil k diskusi nastavení nových kritérií pro přidělování prospěchových 
stipendií studentům SU OPF.  V dané věci se již uskutečnilo jednání proděkana s 2 členy 
komise pro studijní a sociální záležitosti. Proděkan Gongol doporučuje částky stipendií 
navýšit a zvolit detailnější rozdělení pro přiznání stipendií, tak aby byla pro studenty více 
motivující a studenti se snažili dosáhnout co nejlepší studijní průměr. Ing. Botlík sdělil, že 
komise pro studijní a sociální záležitosti tento návrh vítá a doporučuje v materiálu uvést, že 
částka na výplatu stipendií bude upřesněna na základě schváleného rozpočtu. Dále proběhla 
diskuse k nastavení jednotlivých kritérií, tj. studijní průměr, dosažené známky, přiznání 
stipendia na základě žádosti studenta. Ing. Botlík doporučuje ověřit jakým limitující znakem 
je známka a navrhuje zpracovat matematický propočet. Dále zmínil, aby stipendium bylo 
možné přiznat i bez žádosti studenta. Ing. Řihák zmínil nutnou propagaci těchto zásad mezi 
studenty fakulty. 
 
Dále byl vznesen dotaz na malování a výměnu podlahových krytin, které se uskuteční od  
15. 7. do 23. 8. 2013 ve všech místnostech objektu A.  Děkan uvedl, že koordinační 
harmonogram malířských prací a výměny koberců po jednotlivých patrech bude 
zaměstnancům zaslán ve 26. týdnu (po výběrovém řízení na dodavatele nových podlahových 
krytin). Každé patro bude mít také jiný barevný design. Děkan uvedl, že jedním 
z marketingových prvků je i vzhled budovy, který může přitáhnout potenciální uchazeče 
o studium. 
 
Ing. Botlík se dotázal, z jakého důvodu se přistupuje k rekonstrukci tělocvičny Na Vyhlídce. 
Děkan uvedl, že rekonstrukce tělocvičny je nutná z důvodu jejího nevyhovujícího technického 
stavu (na nevyhovující stav podlahy upozorňoval již dr. Helešic před 2 lety). Rekonstrukce je 
hrazena z finančních prostředků FRIM. Po rekonstrukci tělocvičny se předpokládá, že do 
těchto prostor bude přesunuta výuka z pronajatých hal. Bc. Činčala zmínil, že studenti 
na kolejích nemohou ve volném čase využívat tělocvičnu jako dříve, z důvodu jejího plného 
vytížení a navrhuje omezení rozvrhu. Děkan uvedl, že podnět předá tajemnici fakulty. Dále 
byla zmíněna budova na tř. Osvobození. Na základě provedené analýzy vyplynulo neefektivní 
využití této budovy a zvažuje se její prodej. Nalezení kupce však bude obtížné z důvodu 
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špatné polohy a problematického sociálního prostředí (dle zhotoveného tržního úředního 
odhadu je prodejní cena max. 15 mil. Kč). Z tohoto důvodu bude budova pouze temperována, 
rozvrhové akce již na tř. Osvobození nebudou probíhat a prostory budou pronajímány. Část 
budovy bude nadále využívat SOŠ MANAGEMENTU A PRÁVA, s.r.o., část PZKO. Co se 
týče pronájmu tělocvičny, je nutné dotaz směřovat na tajemnici fakulty. Další 2 tělocvičny 
jsou v budově na ul. Žižkova, přičemž jedna z nich je pronajímána. Pokud ve FRIMU budou 
finanční prostředky, zvažuje vedení fakulty jejich rekonstrukci. Dále děkan sdělil, že pokud 
bude mít komise pro hospodářské záležitosti zájem, budou ji předloženy smlouvy o pronájmu.  
Dále děkan informoval o zamítnutí požadavku dr. Helešice na odkup strojů na spinning popř. 
jejího případného pronájmu. 
 
Dále byl vznesen dotaz týkající se menzy. Děkan uvedl, že firmě Stravko, s.r.o. 
a provozovatelce bufetu byla dána výpověď s  6-ti měsíční výpovědní lhůtou. Následně bude 
vypsáno výběrové řízení na nového poskytovatele. Ing. Verner se dotázal, zda se členové 
komise pro hospodářské záležitosti mohou účastnit jednání a být členy výběrové komise. 
Děkan uvedl, že je to možné. Děkan dále upřesnil svou vizi, a to že v případě, že nová firma 
by neměla zájem o provoz bufetu, byl by bufet provozován stávajícím provozovatelem.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Příští řádné zasedání AS SU OPF se uskuteční 25. 9. 2013 v 13:00 hod. 
 
 
 
 
Za správnost: Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 
Zapsala: Ing. Martina Kozubková 


